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Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FHV UNIZA 
 

 

Registratúrne číslo: 07304/2023 

Dátum konania: 17. apríla 2023 o 13:00 hod. 

Miesto konania:  AD312 (zasadacia miestnosť dekanátu FHV UNIZA) 

Prítomní členovia:  Mgr. Jana Dzuriaková, PhD., doc. Mgr. Marián Grupač, PhD., Mgr. 

Marek Hampl, Ph.D., Ing. Adam Hnat, PhD., PaedDr. Marta Lacková, 

PhD., Mgr. Jarmila Majerová, Mgr. Veronika Mažgútová, PhD., Bc. 

Martina Jombíková, Bronislava Majerčíková, Mgr. Daniel Stehlík, 

Michaela Uličná 

Neprítomní členovia:  Mgr. Olena Hundarenko, PhD. (ospr.), Mgr. Eva Leláková, PhD. 

(ospr.), Mgr. Dominika Chládeková (ospr.), Samuel Haas 

Hostia:  Mgr. Eva Augustínová, PhD., PhDr. Matúš Formanek, PhD., Ing. Pavel Müller, 

PhDr. Slavka Pitoňáková, PhD., Mgr. Jakub Švec, PhD. 

 

 

Program rokovania 

1. Návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 2022 (predkladala PhDr. 

Slavka Pitoňáková, PhD., dekanka FHV UNIZA – ďalej iba dekanka) 

2. Návrh Výročnej správy o činnosti AS FHV UNIZA za rok 2022 (predkladal doc. 

Mgr. Marián Grupač, PhD., predseda AS FHV UNIZA – ďalej iba predseda) 

3. Návrh Štatútu FHV UNIZA (predkladala dekanka) 

4. Voľba kandidáta za FHV UNIZA do Rady vysokých škôl (predkladal predseda) 

5. Rôzne 
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Úvod a otvorenie 

 

Rokovanie Akademického senátu FHV UNIZA (ďalej len AS) viedol predseda, ktorý 

privítal prítomných členov i hostí na zasadnutí AS. 

Predseda následne vyzval prítomných, aby vyjadrili súhlas s vyhotovením zvukového 

záznamu zo zasadnutia pre potreby AS v súlade s rokovacím poriadkom (čl. 6, ods. 3, 

písmeno q), voči čomu nemal námietky nikto z členov AS, ani prítomných hostí. 

Konštatovanie:  Členovia AS a prítomní hostia súhlasili s vyhotovením zvukového 

záznamu pre potreby zasadnutia AS (v súlade s rokovacím poriadkom 

AS, čl. 6, ods. 3, písmeno q). 

Na zasadnutí bolo prítomných 11 senátorov z celkového počtu 15 členov, z čoho boli 

štyria študenti a predseda mohol skonštatovať, že na základe rokovacieho poriadku 

(čl. 7, ods. 1) a prezenčnej listiny je senát uznášaniaschopný. 

Predseda vyzval senátorov, aby predostreli svoje pripomienky k  navrhovanému 

programu a keďže nikto žiadne nemal, dal o programe aklamačne hlasovať: 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh programu rokovania AS v zmysle čl. 6 ods. 3, písmeno k) rokovacieho 

poriadku AS. 

Bod č. 1: Návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 2022 

 

Návrh predložila dekanka, ktorá ho stručne predstavila. Doplnila, že návrh reflektuje 

štandardnú štruktúru požadovanú od dokumentu tohto typu. 

Predseda požiadal o vyjadrenie k návrhu zástupcov jednotlivých senátnych komisií. 

Senátorka Mažgútová za komisiu pre legislatívne záležitosti mala k návrhu formálne 

pripomienky. Senátorka Majerová za komisiu pre študijné záležitosti okrem formálnych 

nezrovnalostí poukázala na nesprávne uvedené členstvo pracovníka v príslušnej sekcii 

správy. Predseda ako zástupca komisie pre hospodárske záležitosti nemal k návrhu 

ďalšie pripomienky. 

Do diskusie k návrhu sa nikto neprihlásil a predseda dal o návrhu aklamačne hlasovať. 
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Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 

2022 po zapracovaní pripomienok. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh Výročnej správy o činnosti FHV UNIZA za rok 2022 po zapracovaní 

pripomienok. 

Bod č. 2: Návrh Výročnej správy o činnosti AS FHV UNIZA za rok 2022 

 

Návrh stručne predstavil predseda a uviedol, že ide o minimalistickú a vecnú verziu, ale 

obsahuje všetky potrebné náležitosti. 

Predseda požiadal o vyjadrenie k návrhu zástupcov jednotlivých senátnych komisií, 

ktorí k návrhu nemali pripomienky. 

Do diskusie k návrhu sa nikto neprihlásil a predseda dal o návrhu aklamačne hlasovať. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh Výročnej správy o činnosti AS FHV UNIZA za rok 

2022. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh Výročnej správy o činnosti AS FHV UNIZA za rok 2022. 

Bod č. 3:  Návrh Štatútu FHV UNIZA 

 

Návrh predstavila dekanka. Uviedla, že ide o jeden z kľúčových dokumentov fakulty, 

ktorý musel byť s ohľadom na zmenu legislatívy pripravený nanovo. Doplnila, že návrh 

bol vypracovaný v spolupráci s Dr. Švecom z Katedry filozofie a niekoľkokrát sa k nemu 

vyjadrili univerzitné právničky, ktorých námety a pripomienky boli do návrhu 

zapracované. Zdôraznila, že návrh je v súlade s platnou legislatívou a odzrkadľuje 

zmeny, ktoré v príslušných zákonoch nastali. 

Predseda požiadal o vyjadrenie k návrhu zástupcov jednotlivých senátnych komisií. 

Senátorka Mažgútová za komisiu pre legislatívne záležitosti uviedla, že identifikovali 
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niekoľko formálnych nedostatkov a doplnila, že v návrhu sa nachádzajú duplicitné 

paragrafy s rovnakým obsahovým zameraním. Senátorka Majerová za komisiu pre 

študijné záležitosti upozornila okrem formálnych nedostatkov na nejasnú formuláciu 

jedného bodu návrhu. Komisia pre hospodárske záležitosti nemala k návrhu ďalšie 

pripomienky. 

Dekanka poďakovala za pripomienky, so všetkými prezentovanými súhlasila a sľúbila 

zakomponovanie ich opravy do návrhu. 

Do diskusie k návrhu sa nikto neprihlásil a predseda dal o návrhu aklamačne hlasovať. 

Návrh uznesenia:  AS schvaľuje návrh Štatútu FHV UNIZA po zapracovaní pripomienok. 

Počet prítomných členov AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

 

AS schválil návrh Štatútu FHV UNIZA po zapracovaní pripomienok. 

Bod č. 4: Voľba kandidáta za FHV UNIZA do Rady vysokých škôl 

 

Predseda vysvetlil okolnosti, prečo sa voľba uskutočňuje. Uviedol, že bol kontaktovaný 

tajomníčkou Rady vysokých škôl, nakoľko sa súčasnému zástupcovi fakulty v Rade 

vysokých škôl onedlho končí mandát. Doplnil, že súčasný zástupca neprejavil záujem 

v tejto funkcii pokračovať vzhľadom na svoje pracovné zaťaženie, preto je potrebné 

zvoliť nového zástupcu. 

Po krátkej diskusii predseda zdôraznil, že podľa platných smerníc nemusí byť zástupca 

iba z radov senátorov a vyzval senátorov, aby navrhli kandidátov na túto funkciu. 

Senátorka Mažgútová navrhla Dr. Šveca, ktorý s návrhom súhlasil. Nikto ďalší navrhnutý 

nebol, preto dal predseda o predmetnom návrhu tajne hlasovať: 

Počet prítomných členov študentskej časti AS FHV UNIZA 11 

Za 11 

Proti 0 

Zdržali sa hlasovania 0 

Konštatovanie: Za kandidáta FHV UNIZA do Rady vysokých škôl bol zvolený Mgr. 

Jakub Švec, PhD. 
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Bod č. 5: Rôzne 

 

Predseda poďakoval senátorom za schválenie všetkých návrhov a zvolenie kandidáta 

fakulty do Rady vysokých škôl. 

Dekanka uviedla, že v týchto dňoch sa nastavuje rozpočet univerzity, podľa ktorého 

budú financie pre fakultu limitované. Zdôraznila, že napriek tomu bude zabezpečená 

požadovaná kvalita vyučovacieho procesu. Poprosila študentov, aby šírili dobré meno 

fakulty, ak sa im niečo na fakulte páči, resp. aby v prvom rade kontaktovali zástupcov 

fakulty, ak sa im niečo nepáči. 

Prodekanka Augustínová doplnila, že vedenie fakulty je vďačné za akúkoľvek spätnú 

väzbu a poprosila študentov, aby vypĺňali dotazníky hodnotenia kvality vyučovacieho 

procesu, lebo ich súčasná návratnosť je pomerne nízka. 

Prodekan Formanek reagoval, že dotazníky hodnotenia kvality vyučovacieho procesu 

budú distribuované onedlho a pripojil sa k výzve smerovanej k študentom, aby ich v čo 

najväčšej miere vypĺňali. 

 

Na záver predseda ukončil zasadnutie AS a poďakoval všetkým členom a hosťom 

za účasť a korektnú diskusiu. 

 

 

 doc. Mgr. Marián Grupač, PhD. 

 predseda AS FHV UNIZA 

 

 

V Žiline dňa 18. apríla 2023 

Zapísal: Martin Záborský 

 


